

RoHS-Konformitätserklärung
RoHS Declaration of Conformity



Hiermit bestätigen wir die Konformität unserer Produkte entsprechend der RoHS- Richtlinie 2011/65/EU bzw. 2015/863/EU des Europäischen Parlaments und des Rates zur Beschränkung der Verwendung gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikkomponenten und Geräten sowie die Einhaltung der zulässigen Höchstkonzentration in homogenen Werkstoffen in Gewichtsprozenten

Akrus GmbH & Co KG erklärt hiermit, dass all unsere Produkte, sofern nicht anders angegeben, RoHS-konform produziert werden. Hierbei beziehen wir uns auf die Erklärungen unserer Lieferanten solcher Bauteile.

Blei (Pb)	Lead (Pb)
Cadmium (Cd)	Cadmium (Cd)
Hexavalentes Chrom (Cr)	Hexavalent chromium (Cr)
Polybromierte Biphenyle (PBB)	Polybrominated Biphenyls (PBB)
Polybromierte Diphenylether (PentaBDE)	Polybrominated diphenyl ethers (PentaBDE)
OctaBDE; DecaBDE)	OctaBDE; DecaBDE)
Quecksilber (HG)	Mercury (Hg)
Bis(2-ethylhexyl)phthalat (DEHP)	Bis(2-ethylhexyl)phthalat (DEHP)
Butylbenzylphthalat (BBP)	Butylbenzylphthalat (BBP)
Dibutylphthalat (DBP)	Dibutylphthalat (DBP)
Diisobutylphthalat (DIBP)	iisobutylphthalat (DIBP)

We hereby declare that our medical devices are compliant with RoHS Directive 2011/65/EU respectively 2015/863/EU of the European Parliament and the Council governing the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic components and subassemblies as well as the maximum concentration of such substances in homogenous materials as a percentage of weight.

Akrus GmbH & Co KG herewith declares that, if not stated otherwise, all of our products are manufactured in compliance with RoHS. This declaration refers to declarations given to us by our suppliers of such products.

Elmshorn July 1st 2020

Scott Kottwitz
CEO